
 

Vážení chovatelé koní ČT. 

Ať chceme nebo ne, nastala situace, že máme jeden svaz, jedny koně, ale dvoje vedení svazu. 

Bohužel, v naší malé zemičce to možné je, a mám takový dojem, že než to naše soudy vyřeší, 

bude to trvat ještě hodně dlouho. Ve středu 18.1. 2017 jsem obdržel pozvánku na Oblastní 

schůzi jihočeské oblasti ČT. I v ostatních krajích by tyto schůze měly probíhat. Apeluji na 

Vás, na chovatele, zúčastněte se těchto schůzí osobně, nenechte se nikým zastupovat, stojí si 

za to udělat si na to čas a vlastní názor! Náš svaz má zhruba 700 členů, tato schůze navazuje 

na tradiční jarní schůze konané každý rok. Přijďte s jakýmkoliv názorem, ať fandíte té či oné 

straně! Jedině když bude na schůzích velká účast lidí s jasnými názory a stanovisky, je možno 

docílit toho, že se menšina podřídí většině. 

Vždycky jsem si myslel, že svaz má nějaké stanovy, nějaké termíny, nějaké řídící orgány, a 

toto vše spadá pod rozhodnutí celostátní konference. Ale ono je to přátelé všechno daleko 

jednodušší. Ono úplně stačí, když jeden pán zkrátka řekne, že funkci druhému pánovi 

nepředá, a nic se neděje! Apeluji i na vedení svazu, aby na tyto schůze pozvalo právníky, tisk, 

televizi, aby všichni viděli, jestli je to legální či není, aby všichni viděli, jestli má cenu, aby do 

toho rval stát peníze formou dotací a my chovatelé formou příspěvků.  

 

                                                                                             Václav Maroušek 

 


